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این روزها مجید جلالی را سخت پیدا می کنیم. درست مانند 

روزهایی که او سال گذشته برای تیم سیرجان پیدایش نبود 

و تمام تمرکزش را روی بازی های تیمش گذاشـــته بود حالا 

هم هیچ ساعتی از شبانه روز او را نمی توان به سادگی پیدا 

کرد. ســـرش شلوغ و هدفش بهبود کیفیت جایگاه تیمش 

در آخرین هفته های دور رفت لیگ برتر است. گفت وگوی 

»فرهیختـــگان« با آقامعلم فوتبال ایران را که به خانه اش در 

لیگ برتر برگشته در ادامه می خوانید.

بازی با شهرخودرو گرچه با شکست همراه بود ولی تیم شما 

بـــازی خوبی به خصوص در نیمه دوم ارائه داد، چه تغییری 

باعثش بود؟

برای بازی با شهرخودرو فقط سعی کردیم تیم را از نظر وضعیت ها 

و کیفیت های ذهنی و روحی ارتقا بدهیم و خیلی زمان زیادی برای 

تمرین و اینکه تاکتیک های تیم را تغییر دهیم واقعا نداشـــتیم و 

حتی بین نیمه هم صحبتی که با بچه ها کردم بر همین منوال بود.

این روزها تمرکزتان روی بازی های باقی مانده دور رفت نساجی 

است، برای هفته سیزدهم و بازی با ذوب آهن آماده اید؟

فکر می کنم در هفته سیزدهم بازی خیلی مهم و کلیدی با تیم 

ذوب آهن داریم و فرصت یک هفته ای برای تمرین داشتیم و قطعا 

اثـــرات این یک هفته کارمـــان را در بازی خواهیم دید و امیدوارم 

موفق باشیم.

شما سال گذشـــته تیم تان را از سقوط نجات دادید و چند 

بازی آخر تیم شما نمایش خیلی خوبی داشت، فکر می کنید 

با نساجی در هفته های پایانی دور رفت بتوانید نمایش سال 

گذشته را تکرار کنید؟

همه سعی ما این اســـت که تیم هرچه زودتر بتواند تغییر ذائقه 

دهد و از این وضعیتی که الان در جدول دارد خلاص شود. برای 

ایـــن کار تمام توان مان را به کار می گیریم و امیدوارم هرچه زودتر 

این امر محقق شود.

نتیجه تمرین بازیکنان امید چه شـــد؟ منتظر جوانگرایی 

مجید جلالی باشیم؟

6بازیکن امید به تمرینات ما آمدند و بازی و سطح کارشان را دیدم و 

گفتم که اسم دو نفرشان را این هفته به لیست اضافه کنند و یکی از 

آنها را هم نگه داشتم تا کارش را بیشتر ببینم و به طور حتم بازیکنان 

دیگری هم از رده سنی پایه تیم نساجی به ما اضافه خواهند شد.

شما قبلا هم نشان دادید که به خدمت گرفتن بازیکن جوان 

و باتجربه برای تان فرقی ندارد و نتیجه تیم مهم است.

شرایط تیم ما جایی است که اولویت را باید به وضعیت تیم بدهیم. 

البته هر بازیکن جوانی که بتواند واقعا از نظر کیفیتی خودش را 

اثبات کند، در ترکیب جا می گیرد و هر بازیکن با تجربه ای هم که 

بتواند کیفیت های خودش را در قالبی که ما انتظار داریم برساند. 

حتما او هم در ترکیب تیم جا خواهد گرفت.

حمایت هواداران نساجی چطور است؟

از همه هواداران مان تشکر می کنم که در این فاصله یک هفته ای 

نسبت به تیم، من و همه بازیکنان محبت داشتند و از همه شان 

می خواهم که کمک کنند. این بچه ها از نظر روحی نیاز به کمک و 

ارتقا دارند و حتما هواداران مان این کار را خواهند کرد. هواداران مان 

هم باید این را بدانند که خیلی از این بچه ها هنوز شیرینی حضور 

هواداران را در اســـتادیوم نچشیدند و باید یک مقدار به آنها حق 

بدهیم که هنوز حواس شان نباشد که کجا هستند ولی مطمئنم که 

خیلی زود درک خواهند کرد که در چه تیمی و برای چه هوادارانی 

بازی می کنند.

از اول فصل تا الان، جای شـــما در لیگ برتر خالی بود، الان 

احساس خودتان از این برگشت چیست؟

واقعا خودم هم حس خوبی دارم. در هر صورت این یک خوشبختی 

اســـت برای هر کسی که همواره در شغل و کاری باشد که به آن 

عشـــق می ورزد و این حالت برای من هســـت و امیدوارم بتوانم 

مفید و موثر باشم.

از الان بـــرای نیم فصـــل دوم و اضافه کـــردن بازیکن جدید 

برنامه ریـــزی کرده اید یا تمرکزتان بـــه بازی های باقی مانده 

دور رفت است؟

بله به صورت مستمر وضعیت و نیازمندی  های تیم را رصد می کنیم 

و به طور حتم با رایزنی هایی که خواهیم داشت و با مشورت هایی 

که در کادرفنی تقریبا به صورت شبانه روزی انجام می دهیم حتما 

بازیکن هایی را خواهیم گرفت که بتوانند موثر باشند.

در چه پست هایی احساس نیاز بیشتری به بازیکن می کنید؟

اینکه در کدام پست بازیکن نیاز داریم را فعلا نمی توانم بگویم ولی 

به طور حتم بین 6 تا 7 بازیکن ان شاءالله خواهیم گرفت.

مجید جلالی در گفت وگو با »فرهیختگان«: دیدار با ذوب آهن بازی کلیدی و حساسی است

حس خیلی خوبی دارم که به لیگ برگشتم
هواداران نساجی صبور باشند، شاگردانم زمان می خواهند

پایمدیرانپرسپولیسدرکفشقبلیها؛مشکلاتمربوطبهمانیست!

از ابتدا هم قرار نبود AFC پول بودیمیر را بدهد

حدود یک   ماه پیش بود که دیوان عدالت ورزش خود را از روند 

رســـیدگی به پرونده ماریو بودیمیر خارج کرد و با این تصمیم 

آنها، رایی که فیفـــا برای این بازیکن صادر کرده بود، بار دیگر 

به جریان افتاد و به ســـرخ ها اعلام شد که تنها یک ماه فرصت 

دارند که طلب 475 هزار یورویی این بازیکن کروات را به علاوه 

5درصد سود سالیانه دستمزدش بپردازند. 

حالا حدود 2 روز دیگر به پایان این ضرب الاجل فیفا زمان باقی 

مانده و پرسپولیسی ها همچنان به دنبال راهکاری برای حل این 

مشـــکل می گردند. البته روزی که این حکم به حالت اجرایی 

درآمد مدیران پرســـپولیس به هـــواداران خود اعلام کردند که 

تلاش می کنند این پول را از طریق درآمدشان در کنفدراسیون 

فوتبال آسیا بابت نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا بپردازند 

و حتـــی در این خصوص نامه نگاری هایی را هم انجام دادند تا 

میزان دقیق طلب سرخ ها به آنها اعلام شود. 

حـــالا اما بـــا نزدیک شـــدن بـــه روز موعـــود پرداخت طلب 

بودیمیر هیچ خبری از این راه حل نشـــده است. پیگیری های 

»فرهیختگان« در باشگاه پرسپولیس نشان می دهد از ابتدا هم 

شانسی وجود نداشته که آنها بتوانند از درآمد آسیایی شان پول 

بودیمیر را بپردازند و در این مدت تنها به کشتن زمان و سرگرم 

کردن هواداران شان مشغول بودند. 

آن طور که از باشگاه پرسپولیس شنیده می شود، کنفدراسیون 

فوتبال آسیا تنها در شرایطی قبول می کند بدهی باشگاه ها را 

از درآمدشـــان بپردازد که پرونده در کمیته انضباطی خودش 

در جریان باشـــد و حاضر نیســـت درخصوص احکامی که از 

فیفا یا دیوان عدالت ورزش می آید، دســـت به چنین اقدامی 

بزند. آنها حتی این را هم می دانستند که فیفا در مسائل مالی 

کنفدراسیون ها دخالتی نمی کند و به همین دلیل نمی توانند 

به این موضوع امیدوار باشـــند که فدراسیون جهانی فوتبال با 

نامه نگاری خود، کنفدراسیون فوتبال آسیا را مجاب به پرداخت 

این مبلغ از مطالبات پرســـپولیس کند.  حالا در فاصله 2 روز 

مانده به پرداخت این پول از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد که 

راهی برای پرداخت این پول از مطلبات آسیایی سرخ ها وجود 

ندارد و آنها باید به دنبال راه حل دیگری باشند. 

نفوذصدری،امیدجدیدپرسپولیسیها

جعفر ســـمیعی در طول یک ماه گذشـــته جلسات زیادی را با 

اسپانسرهای مختلفی برگزار کرد تا شاید بتواند با جذب حامیان 

جدید مالی، مشـــکلاتی مالی را مرتفع کرده و خطراتی را که از 

بابت شکایت های خارجی متوجه این باشگاه است ختم به خیر 

کند، اما ظاهرا هیچ کدام از این جلســـات موثر واقع نشـــده و 

مدیرعامل باشگاه به غیر از پولی که از همراه اول آن هم به صورت 

قرضی و پیش از فینال لیگ قهرمانان آسیا دریافت کرد، موفق 

به تزریق پول به خزانه باشگاه نشده است. 

اما تغییرات جدیدی که در هیات مدیره ســـرخ ها ایجاد شده تا 

حدودی روزنه های امید را برای مدیران باشگاه باز کرده است و 

آنها تلاش می کنند با استفاده از مجید صدری که فرد با نفوذی 

در کشور است و با شرکت های کوچک و بزرگ زیادی در ارتباط 

است، مبلغ بدهی بودیمیر را تهیه و به حساب این بازیکن واریز 

و پرونده خطرناک دیگری را در فیفا مختومه کنند. 

البته حتی در صورتی که صدری قصد داشـــته باشد این پول را 

از طریق منابع خودش به باشـــگاه تزریق کند، قطعا نمی توان 

امیـــدوار بود که مبلغ حدود 500 هـــزار یورویی در این 2 روز 

مهیا و به حســـاب بودیمیر واریز شـــود، اما آنها می توانند این 

امید را داشـــته باشند که تا پیش از شروع فصل نقل وانتقالات 

این کار مهم انجام شـــود و در صورت بســـته شدن پنجره های 

نقل وانتقالاتی شان، بار دیگر شاهد باز شدن آن و آغاز پروسه 

جذب بازیکن باشند. 

سمیعیهمدرمسیرقبلیها

روزی که جعفر سمیعی به باشگاه پرسپولیس پا گذاشت، این 

باشگاه با انواع و اقسام به هم ریختگی ها و مشکلات ریز و درشت 

مواجه بود و همین امروز هم هیچ کس این مشـــکلات را کتمان 

نمی کند اما همان روزها که بحث انتخاب مدیرعامل باشـــگاه 

پرســـپولیس مطرح بود، رسانه ها از اتفاقاتی که در این باشگاه 

می گذرد و پیش خور شـــدن تمامی منابع مالی ســـرخ ها خبر 

داده بودند.  این به آن معناســـت که جعفر سمیعی و معاونش 

در شرایطی پای به باشگاه پرسپولیس گذاشتند که هم از خالی 

بودن خزانه باشـــگاه خبر داشتند و هم این را می دانستند که 

پول کارگزار پیش خور شـــده و در جریان بدهی های باشگاه به 

بودیمیر، کالدرون، دســـتیارانش و... نیز بودند و با علم به این 

مشکلات پذیرفتند که سکان هدایت باشگاه را در اختیار بگیرند. 

امـــا حالا صحبت هایی مطرح اســـت که پیش از این توســـط 

انصاری فرد و رسول پناه هم شنیده شده بود و آن هم این است 

کـــه این بدهی ها مربوط به گذشـــته اســـت و ربطی به دوران 

مدیریت آنها در پرســـپولیس ندارد. شـــاید این موضوع برای 

هواداران و تمامی اهالی فوتبال نخ نما شـــده باشد و فردی که 

قبول مســـئولیت می کند و پای به عرصه مدیریتی 2 باشـــگاه 

استقلال و پرســـپولیس می گذارد، باید بداند سوار بر قطاری 

شـــده که راه دوری را طی کرده و راه های دورتری را نیز پیش رو 

دارد و او موظف است درطول زمانی که سوار بر این قطار است، 

آن را روی ریل موفقیت نگه دارد. 

آقایشکوری!ممنونازاطلاعرسانی

ابراهیم شکوری که با کلی حمایت و انرژی پای به عرصه مدیریت 

باشگاه پرسپولیس گذاشت، شاید حالا به حرفی که علی پروین 

در جلسه خصوصی اش پیش از حضور او در باشگاه پرسپولیس 

زده بود، رسیده باشد. 

همان موقع نوشـــتیم که پروین به شکوری گفته که وقتی پول 

نیســـت و پشتوانه ای هم ندارد که او را در این باشگاه ساپورت 

کند، با چه هدفی پا به این باشگاه می گذارد. اما همین گزارش 

»فرهیختگان« قائم مقام باشگاه پرسپولیس را برآشفت که چرا 

باید این حرف ها در شـــروع کار مدیریتی اش مطرح شود. در 

زمانی که تیم هم به یک مدافع نیاز داشـــت باشگاه در جذب 

مدافع ناکام ماند و فعلا هم خبری از پرداختی جدید به اعضای 

طلبکار تیم نیســـت. دیروز هم شکوری حامل یک خبر بد برای 

هواداران پرســـپولیس بود و اعلام کرد هـــواداران باید منتظر 

بسته شدن پنجره های نقل وانتقالاتی باشگاه تا شنبه باشند!

ظاهرا مدیران پرسپولیس فراموش کرده اند با چه هدفی پا به این 

باشگاه گذاشته اند و چه وظایفی بر دوش دارند. شکوری که از 

مدیران تحصیلکرده فوتبالی به شمار می رود هم تنها به سمت 

سخنگویی اش استناد کرده و موضوع محرومیت نقل وانتقالاتی 

را زودتر اطلاع رســـانی کرده است. شاید سخت ترین کار برای 

هواداران پرسپولیس در این لحظاات این باشد که چه پاسخی 

باید به این اطلاع رسانی قائم مقام باشگاه بدهند. شاید او انتظار 

دارد که حالا همه برای او دست بزنند و بگویند آقای شکوری! 

ممنون از اطلاع رسانی. 

 پاسخ معاون باشگاه استقلال به »فرهیختگان« 
درباره شایعه قهر دیاباته

قیم:قهریدرکارنیست

پولشیخدردبیآمادهاست
تیم فوتبال اســـتقلال در غیـــاب دو بازیکن مطرح خود یعنی 

محمدحسین مرادمند و شیخ دیاباته که اعلام شده به تازگی به 

جمع مصدومان این تیم اضافه شـــدند برای انجام دیدار هفته 

سیزدهم خود مقابل نفت مسجدسلیمان عصر روز گذشته راهی 

این شهر شد. این درحالی است که درخصوص غیبت دیاباته و 

عدم همراهی وی با استقلالی ها در سفر به مسجدسلیمان در 

فضای مجازی شایعه شد که به خاطر مشکلات مالی و عدم توجه 

باشگاه به تعهدات مالی نسبت به وی و آنچه در قرارداد آمده است 

ابتدا این موضوع را با مظلومی و سپس با محمود فکری در میان 

گذاشـــته و درنهایت به حالت قهر اردوی استقلال را ترک کرده 

است. کاظم قیم، معاون بین الملل باشگاه استقلال درخصوص 

این شایعه به »فرهیختگان« گفت: »بعید است چنین خبری صحت 

داشته باشد چراکه پول دیاباته در دبی آماده است و به محض اینکه 

مشکل حسابش را حل کند برای او واریز خواهد شد. بنابراین این 

خبر درست نیست. در ضمن دیاباته هیچ وقت درباره پول حرف 

نمی زند و این کار را مدیربرنامه  های وی انجام می دهد که او هم 

هیچ صحبتی به تازگی در این زمینه نداشته است. این درحالی 

اســـت که ما خودمان مدام فشـــار می آوریم که مشکل حساب 

بانکی اش را زودتر حل کند تا بتوانیم پولش را واریز کنیم.«

نسیم شیرازی
روزنامهنگار

مجید جلالی: دیدار با ذوب آهن بازی کلیدی و حساسی است

حس خیلی خوبی دارم 
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